

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, NOVEMBER 6, 1979  
(2)

[Text]

Pursuant to adjournment and notice, the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce met this day at 2:30 p.m. to consider the following:

The subject-matter of Bill C-14, "Banks and Banking Law Revision Act, 1979".

*Present:* The Honourable Senators Hayden (*Chairman*), Buckwold, Connolly, Cook, Desruisseaux, Lafond, Laird, Lang, McIlraith, Molson, Roblin and Walker. (12)

*In attendance:* The following members of the advisory staff:

Mr. John F. Lewis, C.A.

Mr. David W. Scott, Q.C.

The Committee proceeded directly to the Summary of Changes respecting the changes to Bill C-15 of the last Session as compared to Bill C-14.

At 4:30 p.m., the Committee adjourned until Wednesday, November 7, at 2:30 p.m.

ATTEST:

## PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 6 NOVEMBRE 1979  
(2)

[Traduction]

Conformément à la motion d'ajournement et à l'avis de convocation, le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce se réunit aujourd'hui à 14 h 30 pour étudier:

La teneur du bill C-14, «Loi de 1979 remaniant la législation bancaire».

*Présents:* Les honorables sénateurs Hayden (*président*), Buckwold, Connolly, Cook, Desruisseaux, Lafond, Laird, Lang, McIlraith, Molson, Roblin et Walker. (12)

*Aussi présents:* Les membres suivants du personnel consultatif:

M. John F. Lewis, C.A.

M. David W. Scott, C.R.

Le Comité entreprend directement l'étude du sommaire des changements concernant le Bill C-15 de la dernière session par comparaison avec le Bill C-14.

A 16 h 30, le Comité suspend ses travaux au mercredi 7 novembre, à 14h 30.

ATTESTÉ:

*Le greffier du Comité*

Frank A. Jackson

*Clerk of the Committee*